NORMES D’ACCENTUACIÓ


AGUDES:


Tenen la tònica en 


l’última síl·laba. Ocell








PLANES: 


Tenen la tònica en 


la penúltima síl·laba. Planeta








ESDRÚIXOLES: 


Tenen la tònica en 


l’antepenúltima síl·laba. Número








S’accentuen quan acaben en vocal, vocal + s, -en, -in.


Ningú, homenàs, avís, ...








S’accentuen les no acabades en vocal, vocal + s, -en, -in.


També accentuem gràficament les acabades en diftong decreixent.


Tímid, còmic, mèrit, rínxols, ...


Trobàveu, podíeu, ...








S’accentuen Sempre.


Música, pràctica, pel·lícula, ...











Botó, cabàs, sorprèn, envà, ...


Ramon, saler, marit, regal, ...








Diàleg, bolígraf, telèfon, ...


Casa, botiga, puça, regle, ...








Ràpida, família, ...











